
 
 
BEWONERSVERENIGING VIJFHOEVENLAAN 
 
JAARVERSLAG 2013  
 

 
 
Aan de leden van de Bewonersvereniging Vijfhoevenlaan. 
 
Geachte leden, 
 
Hierbij biedt het bestuur van Bewonersvereniging Vijfhoevenlaan u het jaarverslag  
2013 aan. De goedkeuring van dit jaarverslag door de leden is geagendeerd voor de 
aanstaande jaarlijkse ledenraadvergadering op donderdag 20 februari 2014 vanaf 
20.00 uur in De Korf te Vlijmen.  
 
Na goedkeuring van het jaarverslag 2013 zal het onder overige betrokkenen en 
geïnteresseerden worden verspreid. Reacties op dit jaarverslag zijn van harte 
welkom bij het bestuur van onze vereniging, mailadres: Vijfhoevenlaan@gmail.com, 
of via de website: www.vijfhoevenlaan.nl . 
 
Met dank voor uw steun  
 
Het bestuur van  

 
Bewonersvereniging Vijfhoevenlaan 

 
Secretariaat: Schubertlaan 17 
Postadres: 5251 HJ Vlijmen. 
E:  vijfhoevenlaan@gmail.com 
W: vijfhoevenlaan.nl   
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INHOUDSOPGAVE: 
1. Hoofddoel en grondslag 
2. Ontwikkelingen Randweg Vlijmen van maand tot maand 
3. Activiteiten van het verenigingsbestuur 
4. Samenstelling van het bestuur 
5. Vooruitblik op 2014 

 
1. HOOFDDOEL EN GRONDSLAG 

Het hoofddoel van de Vereniging is de instandhouding en bevordering van het 
woonklimaat aan en om de Vijfhoevenlaan. Daartoe is de Vereniging bij statuut 
opgericht in 1991 en bij de Kamer van Koophandel geregistreerd onder nummer 
40219542. 

 
2. ONTWIKKELINGEN RANDWEG VLIJMEN VAN MAAND TOT MAAND 

Algemeen 
In dit verslagjaar hebben er interessante veranderingen plaatsgevonden binnen 
het gemeentebestuur. Zo is wethouder Buijs per 1 juni niet meer werkzaam voor 
de gemeente Heusden. Zijn rol is per die datum overgenomen door de heer van 
der Poel. Verder heeft dit verslagjaar veel bijeenkomsten gekend die door 
gemeente zijn georganiseerd en waar inwoners werden geïnformeerd. Dat 
laatste bleek in de praktijk zeer tegen te vallen. Eind 2013 stellen we vast dat de 
plannen voor een randweg en de Vijfhoevenlaan als ontsluitingsweg wel 
definitiever zijn geworden maar niet meer duidelijkheid hebben opgeleverd ten 
opzicht van het begin van dit verslagjaar. Wel is het zo dat met de aankomende 
gemeenteraadsverkiezingen in 2014 de plannen nog wel eens een koerswijziging 
kunnen ondergaan. 
 
In dit verslagjaar is ook een start gemaakt met het opnieuw invullen van de 
doelstelling van de Vereniging. Daartoe is een 10-puntenplan opgesteld en zijn 
gesprekken opgestart met gemeentebestuur. Doel is om de Vereniging breder en 
meer vanuit “meedenken”een plaats te geven in het verbeteren van de 
woonomgeving. Dat gaat verder dan de Randweg of de Vijfhoevenlaan. Gedacht 
kan worden aan het meedenken over (verkeers-)veiligheid in de wijken, 
groenvoorziening, speelgelegenheid en dergelijke.  
 
Januari, februari en maart 

In het eerste kwartaal heeft het bestuur kennis genomen van een collegebesluit 
van december waarin een voorkeursvariant wordt gekozen voor de aansluiting 
43 (afslag Nieuwkuik). Dit op basis van een onderzoek van adviesbureau 
Arcadis. Ombouw van dit knooppunt is schijnbaar nodig om de verkeersdruk van 
Geerpark op dit knooppunt goed en vlot te kunnen afwikkelen. Een relatie met 
de randweg is er zeker vandaar onze belangstelling. Verder waren er in het 
eerste kwartaal niet veel nieuwe ontwikkelingen, nou ja misschien het bericht in 
maart dat wethouder Buijs zou gaan vertrekken en burgemeester in Boxtel zou 
gaan worden. 
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April 
Het bestuur heeft begin april een gesprek gehad met burgemeester  Jan 
Hamming en aanstaand burgemeester (van Boxtel) Mark Buijs. Inzet van ons 
bestuur was om als Vereniging beter en meer constructief met de gemeente in 
gesprek te komen. Een voorstel dat door de Burgemeester met enthousiasme 
werd ontvangen. Zijn voorstel was om een vervolggesprek te 
plannen(ondermeer wethouder Margo Mulder erbij). Afspraak was dat de 
wijkcoördinator van de gemeente Mark van Lieshout eea zou oppakken. 
 
Het gesprek met Mark van Lieshout is ons bestuur in april ook aangegaan. 
Echter ambtelijk was er geen enkel signaal vanuit bestuur (Hamming of Buijs) 
gekomen dat er een vervolggesprek moest komen. Mark van Lieshout wist van 
niks en had het te druk met de wijkgesprekken om aan ons initiatief iets te 
kunnen doen. Nadien hier niets meer van gehoord, dromen (doen) Heusden. 
 
Tot slot zijn in april ook gesprekken gevoerd met de club van 
www.rondwegvlijmen. Ook deze club heeft grote problemen met de 
verkeersplannen van de gemeente. 
 

Mei 
Deze maand bezocht het bestuur een van de wijkbijeenkomst inzake wijktips, 
een initiatief van de gemeente. Daar werd door een delegatie van de 
Marijnenlaan fors geageerd tegen de bouwplannen nabij de Marijnenlaan. 
 
Het afscheid van Mark Buijs op 30 mei heeft het bestuur ook bezocht. Altijd een 
goed moment om diverse interessante gesprekken te voeren. Tevens is in mei 
de nieuwe wethouder, Mart van der Poel geïnstalleerd. Vanuit Groen Links is hij 
overgestapt naar Heusden1, om zo de felbegeerde wethoudersstoel te 
verkrijgen. Tevens is op 30 mei een gesprek geweest met de groep 
“rondwegvlijmen”  
 
Verder is op 28 mei de commissie Ruimte bezocht om te horen hoe de plannen 
voor het nieuwe Centrum vorderen. Met name financieel/exploitatietechnisch valt 
er nog een weg te gaan voor het college. 
 
Tot slot heeft de gemeente in mei verkeerstelllingen verricht in de wijken 
Vijfhoeven I, II en III. Een relatie met de verkeersplannen is daarbij niet direct 
te leggen maar het bestuur verwacht dat deze er wel is. 
 
Juni-Juli en Augustus 
Op 27 juni heeft het bestuur de inloopbijeenkomst bezocht over de Grassen. 
Deze werd gehouden in een gebouw van vm Innoseeds. Tijdens dat bezoek zijn 
ondermeer fotos gemaakt van de plannen en is wethouder van Bokhoven kritisch 
bevraagd over de houdbaarheid van het plan van de Grassen in combinatie met 
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de functie van de Vijfhoevenlaan als ontsluitingsweg. Antwoorden bleven weer 
uit. Uw bestuur heeft de indruk dat hier een spelletje wordt gespeeld. 
 
De vakantiemaanden hebben verder geen noemenswaardige berichten 
opgeleverd. Maar goed ook, konden we allemaal van onze vakantie genieten. 
 
September 

In september is het Voorontwerp Bestemminsgplan Gebiedsontwikkeling Vlijmen 
Oost in procedure gebracht. Het bestuur heeft nadrukkelijk kennis genomen van 
dit bestemmingplan en een schriftelijke reactie namens de Vereniging ingediend. 
 
Oktober 

In oktober is het Voorontwerp Bestemminsgplan Gebiedsontwikkeling Vlijmen 
Oost toegelicht tijdens een bijeenkomst in Hotel Prinsen. Wethouder van der Poel 
was als verantwoordelijk wethouder aanwezig en heeft alle aanwezigen (circa 
100 personen) letterlijk met een kluitje in het riet gestuurd. Uw bestuur heeft  
daar kritisch en direct op gereageerd. Het bestuur zal dit bestemmingsplan 
verder volgen en zeker bezwaar gaan maken om haar standpunt dan maar via 
juridische weg duidelijk te maken. 
 
De behandeling van het bestemmingsplan in de commissie Ruimte van oktober 
heeft slechts van 1 partij, DMP, kritische vragen opgeleverd. 
 
In de raadsvergadering van 29 oktober heeft de raad wederom unaniem 
ingestemd met de BC GOL. Daarmee is een van de laatste bestuurlijke 
hindernissen om de randweg te realiseren en de Vijfhoevenlaan om te bouwen 
tot ontsluitingsweg weggenomen 
 
Tot slot is het aardig om in dit verslag te melden hoe naïef wethouder van de 
Poel zich opstelt. In het programma Kanniewaarzijn van 11 oktober is een item 
gewijd aan de geluidmuur langs de A59. Ondanks dat is aangetoond dat deze 
geluidswal geen zuiverende werking heeft qua fijnstof blijft van der Poel 
overtuigd van de werking, immers in het laboratorium werkt het wel.  
 
November 

In deze maand, op de 20e meer specifiek, heeft het bestuur deelgenomen aan 
een discussie met het CDA in de Voorste Venne over oa de randweg en 
aanverwante plannen. Deze ontwikkeling houdt de gemoederen nog steeds  heel 
erg bezig bleek wel weer. Het bestuur heeft schijnbaar geen boodschap aan de 
maatschappelijke signalen die hun plannen oproepen.  
 
December 

Deze maand is door Vereniging een flyer bezorgd bij 500 adressen om en nabij 
de Vijfhoevenlaan. De oogst in suggesties en reactie bleek zeer gering 
(maximaal 10). Het blijft moeilijk om de impact van de  infrastructurele plannen 
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van de gemeente te vertalen naar consequenties voor de verschillende wijken en 
straten en daarmee naar de (negatieve) gevolgen voor veel inwoners. 
 
Aan het eind van dit verslagjaar hebben wij u middels een kerstbrief deelgenoot 
gemaakt van de bestuurlijke houding van Heusden ten aanzien van haar 
inwoners. 
 

3. ACTIVITEITEN VAN HET VERENIGINGSBESTUUR 
In 2013 hebben wij de contacten onderhouden met verschillende buurt- en 
bewonersverenigingen. Ook zijn contacten met gemeente en politieke partijen 
gecontinueerd. Het afscheid van Mark Buijs is aangegrepen om binnen de 
politiek te netwerken. 
 
In 2013 is ook een start gemaakt met het “10-puntenplan”. Dit 10-puntenplan 
voorziet in een verbreding van de huidige doelen die we als bestuur voor ogen 
hebben. In feite is de Vereniging bijna volledig bezig geweest met de 
Vijfhoevenlaan als ontsluitingsweg. Maar er is meer. Met het 10-puntenplan zijn 
we in 2013 gestart om bij het gemeentebestuur erkend en herkend te worden 
als EOP (Erkend Overleg Partner). 

 
Het bestuur heeft de leden, zoals inmiddels gebruikelijk, twee keer schriftelijk 
per e-mail geïnformeerd over actuele ontwikkelingen middels een “zomerbrief” 
en een “winterbrief”. 
 
Begin 2013 is Aron van Beurden teruggetreden als bestuurslid. Tevens heeft 
Kees Gouwy heeft zijn rol als vaste voorzitter aangepast naar voorzitter a.i. Dit 
om ruimte te maken voor een nieuwe voorzitter. Tot op heden heeft er nog geen 
kandidaat zich gemeld die de uitdaging wil aangaan om de Vereniging op een 
hoger plan te brengen. DE noodzaak daartoe blijft voelbaar. 
 
Op 28 februari 2013 heeft uw bestuur een ledenvergadering gehouden in De Korf 
te Vlijmen. Deze is redelijk bezocht. 
 
Voor de goedkeuring van het financieel jaarverslag 2013 is een 
kascontrolecommissie benoemd. Ook is de contributie van € 5,-- per jaar  ter 
dekking van kosten voor kopieën, inwinnen van toonbankadviezen (technisch, 
juridisch, ruimtelijk) ongewijzigd gebleven. 
 
Het actueel houden van de website en de communicatie met onze leden onder 
het motto “Hoe houden we iedereen voldoende op de hoogte?” is ook in 2013 
weer een lastig punt gebleken. Inzet van social media als twitter, facebook 
alsmede via mail blijft nog onvoldoende aan te sluiten bij onze werkwijze. 
Verbetering op dat punt blijft nodig. Communicatie met de achterban blijft lastig, 
ondanks de beschikbaarheid van vele middelen (mail, website, social media) 

 



 
 

Bewonersvereniging Vijfhoevenlaan  
www.vijfhoevenlaan.nl 
Kvk 40219542 

Bladzijde 6 van  6 

 

Het bestuur kwam voor (reguliere) bestuursvergaderingen in 2013 totaal 8 keer  
bijeen. Daarbij werden steeds zaken als actuele ontwikkelingen en te nemen 
acties door ons bestuur besproken. Maar ook de financiën, de ledenadministratie 
en de communicatie kwamen aan de orde. Tevens heeft het bestuur voltallig of 
bij delegatie, deelgenomen aan verschillende activiteiten/overleggen of 
bijeenkomsten van raad, bewoners en andere belanghebbenden. 

 
4. SAMENSTELLING VAN HET BESTUUR IN 2013 

In 2013 maakten de volgende personen deel uit van het bestuur van onze 
bewonersvereniging: 

 
• Kees Gouwy,  voorzitter sinds 2009, a.i. sinds 2013 
• Robertjan Scheffers,  secretaris/bestuurslid sinds 2004 
• Mariëtte Peters,   penningmeester sinds 2010 
• Afke van der Woude,  bestuurslid sinds 2009 
• Paul van Zantvliet,   bestuurslid sinds 2010 
• Xiamara van Kampen:  bestuurslid sinds 2012 

 
De activiteiten van het bestuur stonden in 2013 onder druk door enerzijds de 
verplichtingen van de bestuursleden zakelijk/privé en een niet compleet bestuur 
(streven is 7 bestuursleden) en anderzijds de roep vanuit de Vereniging om 
aandacht voor ontwikkelingen rondom de Vijfhoevenlaan. De oproep aan de 
leden om zich aan te melden als bestuurslid heeft in 2013 geen aanmelding 
opgeleverd. Frisse inzichten en extra inzet blijft nodig. De oproep blijft derhalve 
onverkort van kracht aan onze leden om zich aan te melden voor het bestuur 
dan wel voor de rol van voorzitter. 

 
Aantal leden 
Eind 2013 telt de vereniging 120 leden. Daarbij nemen wij als bestuur aan dat  
elk geregistreerd lid een adres vertegenwoordigd waarop 1 of meerdere 
personen wonen. Namens deze leden behartigen wij  de belangen op grond van 
de doelstelling vanuit de Vereniging. 

 
5. KORTE VOORUITBLIK OP 2014  

In 2014 zullen de gemeenteraadsverkiezingen worden gehouden. Deze 
verkiezingen die in maart van 2014 zullen plaatsvinden hebben hun weerslag op 
de voortgang van de plannen van de gemeente. Veel plannen zijn tot na de 
verkiezingen bevroren omdat de politieke partijen nu een positieve boodschap 
willen uitdragen. Zaken als een randweg, Geerpark, De Grassen, de financiële 
positie van de gemeente, het centrumplan en dergelijke. Geen politieke partij wil 
nu met heikele onderwerpen de boer op. Dit zal tot na de verkiezingen een 
relatieve rustige periode voor de plannen opleveren. Na maart zal duidelijk 
moeten worden of een nieuw gevormd college met net zoveel overtuiging (lees 
drammerigheid) de ingeslagen koers blijft volgen of dat er een andere (politieke) 
koers zal worden gevaren, een koers die meer aansluit bij hetgeen inwoners van 
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Vlijmen ook graag willen. Wij hopen op het laatste en zullen dat ook kritisch 
blijven volgen. 

 


